
Til alle i sundhedsudvalget 

 
Jeg vil gerne henlede opmærksomheden på den artikel som i finder på nedenstående link 

fra Sundhedspolitisk Tidsskrift. Denne artikel er blot starten… Brug 2 timer på at søge de 
gode kræft historier som relaterer sig til helbredte eller uhelbredelige kræftramte som 
stadig lever fordi de har fundet en vej sideløbende med den sundhedsfaglige behandling. 
Der er så mange at tiden er inde til at tage alternativ behandling ordentlig - hvad kan den 

vej bidrage med? 
 
Hvis vi som samfund vil være på forkant og imødekomme alternativ behandling så er det 
nu der skal handles. Landene omkring os er længere fremme mens vi sejler agterud. Det 

er uværdigt for et lille rigt land som har så fint et uddannelses og sundhedssystem. 
Lægestanden skal åbne øjnene for endnu en indgangsvinkel. Sammen med det alternative 

system skal de udvikle sig i stedet for at modarbejde hinanden. I første omgang ved ikke 
at være afvisende men åbne. Giv dødsdømte et håb med medicin som i værste fald ikke skader. Mange historier har vist hvad bedste fald er…. 
 
Lad os uddanne mennesker på området og få det alternative med som en 

tillægsbehandling som udover timer ikke er dyr medicinsk. En mini lægeuddannelse med 

focus på medicin, korrelationer heriblandt, og interesse for urter, motion, kost og helse 

myntet på kræft og et bedre liv – måske helbredelse. Mange steder findes der viden som 

skal samles, struktureres og forarbejdes inden vi kan aflæse tal. Giv patienter der ønsker 

det adgang for sideløbende at følge den vej uden de skal bruge ressourcer på at kæmpe 

mod læger. De har brug for at få en læges ord for ar de kan tage noget bestemt medicin – 

ikke garanti for helbredelse. Alene det at patienter selv kan gøre noget vil øge deres 

kampgejst mod kræften og når den øges så gør overlevelsesraten det også. Den er 

afgørende for et længere og bedre liv med kræft. 

 

Vi sidder vi med en stor befolkningsgruppe (kræftramte og pårørende) som er begyndt at 

tage sagen i egen hånd. Folk som er syge men som bruger al deres tid på at finde en vej 

udenom døden. De er klar til at ofre alt for ekstra måneder – de er levende forsøgspersoner som har alt at vinde…. Lige nu vokser efterspørgslen efter hjælp til 

alternativ behandling eksponentielt. Følg FB grupper som Repurposed drugs, Lungekræft – hvad nu,  The COC Protocol, Jane Mclelland Off label Drugs etc og i vil blive chokeret.  

 
Noter jer,  

at i dag sidder der 2 sygeplejerske på Vejle Sygehus som har en stor viden om Alternativ 
kræftbehandling. Den ene har taget et 2 årigt kursusforløb med et 3 mdr. Ophold i USA og 

blev færdiguddannet sidste år mens den anden har lavet en phd afhandling i emnet. Ingen 
af dem får opbakning til deres viden af onkologer og læger på Vejle Sygehus. 
 
https://sundhedspolitisktidsskrift.dk/meninger/kommentarer/4672-hvorfor-vil-laeger-
ikke-hjaelpe-
dodsdomte.html?fbclid=IwAR2rtCEtzNhGv8ja21EToeqWtgkDMUjBxA4DpaYkXqYV3
WCb46JhmtbGmYc 
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